
Interpelacje i zapytania radnych z sesji odbytej 28 lutego 2019 r. 

-------------------------------------------------------------------------------------------   

 

Radny Franciszek Szklarz: 

- Ponowił interpelację  dotyczącą wykonania  bezpiecznego przejścia  między budynkami 14 i 

173, o pisemne zwrócenie się do właścicieli gruntów, na których jest to przejście o wyrażenie zgody 

na wykonanie bezpiecznego przejścia.   

- Ponowił interpelację dotyczącą  zniesienia opłaty za bilet wstępu na zamek Grodziec 

mieszkańców  Gminy Zagrodno. Nadmienił, że taką interpelację  składał w ubiegłej kadencji, ale nie 

udało się jej wykonać, pan kasztelan i radca prawny są gotowi ponownie pochylić się nad tym 

tematem.  

- Poinformował, że do końca lutego była obiecana sprawa  odnośnie zaległości  nie odzykania 

VAT-u, pani wójt obiecała na I sesji, że taka informacja padnie, ile mamy do odzyskania VAT-u. 

Zapytał, ile tego VAT-u mamy  na koncie i jakie środki wpłyną z tego zaległego VAT-u, o który ta walka 

się toczy.   

Radny Jan Łuc  „ Zwracam się z prośbą o wykonanie następujących prac: 

1. Wylanie powierzchni asfaltowej na drodze gminnej nr 39 do posesji Państwa Miś, Strzałkowskich, 

Gliszczyńskich oraz Muraszko. W pierwszej kolejności wymaga uporządkowania to własności gruntu. 

Część drogi aktualnie należy do zarządu dróg powiatowych. 

2. Wylanie powierzchni asfaltowej do gruntów rolnych nr 165. Droga ta połączy drogę powiatową i  

drogę nr 199. Znacząco ułatwi to przejazd przez miejscowość Grodziec. Droga ta może być 

wykorzystywana jako alternatywna trasa z Olszanicy do centrum naszej miejscowości. Pojazdy będą 

mogły omijać drogę o złej jakości”.  

Radna Izabela Grabka: „ Proszę  o podjęcie  niezbędnych kroków zmierzających do  zabezpieczenia 

nieruchomości – pałacu wpisanego do rejestru  zabytków Województwa Dolnośląskiego  

znajdującego się na działce gruntu nr 24 położonej w miejscowości Wojciechów. Pałac jest bardzo 

mocno zdewastowany, ma bardzo poważne uszkodzenia: zawilgocone i popękane ściany, walący się 

dach, zawalone stropy. Pałac ten znajduje się w sąsiedztwie drogi gminnej nr 104283D zlokalizowanej 

między innymi na działce gruntu nr 531, która jest uczęszczana przez mieszkańców. Drgania 

wywołane przejeżdżającymi samochodami oraz ciężkim sprzętem rolniczym mogą doprowadzić do 

zawalenia się ściany pałacu, tym samym doprowadzając do nieszczęścia. Ponadto budynek w ogóle 

nie jest zabezpieczony przed wtargnięciem do środka  osób nieupoważnionych. Dodatkowo proszę o  

przycięcie gałęzi drzew nad droga gminną ( nr 104283 D) oraz powiatową ( nr 2631D). Gałęzie 

ograniczają widoczność, stwarzając zagrożenie  dla uczestników ruchu poruszających się po tych 

drogach”.  

Radny Tomasz Herbut: „W nawiązaniu do poruszonych w sprawach różnych  na IV sesji Rady Gminy 

w dniu 18 stycznia 2018 r. tematów związanych z bezpieczeństwem na drodze gminnej na odcinku od 



budynku nr 136 w Zagrodnie do budynku nr 126 w Zagrodnie, proszę  o podjęcie następujących 

działań:   

1. wycięcie  gałęzi oraz zakrzaczenia będącego w świetle drogi gminnej na ww. odcinku, 

2. ustawienie lustra drogowego na łuku drogi przy posesji nr 134, 

3. uregulowanie zasad zatrzymywania się i postoju na odcinku drogi bezpośrednio w okolicy 

budynków szkoły i przedszkola ( nr 136), 

4. zamontowanie progu spowalniającego na wysokości posesji nr 130/132. 

Powyższe działania zwiększą bezpieczeństwo osób  korzystających z drogi gminnej na tym odcinku 

głównie dzieci i młodzieży szkolnej.  

Dodatkowo z drogi   korzystają rolnicy używający pojazdów i maszyn rolniczych dla których droga 

stanowi wyjazd z posesji i dojazd do pól, dlatego bardzo ważna jest drożność drogi w zakresie 

umożliwiającym  poruszanie się  ww. sprzętu.” 

 

Radna Danuta Kuźniar: 

 

- Zwróciła się o poprawienie  nawierzchni asfaltowej na drodze 375/2, tj. koło AGRO – TaK  

oraz  polatanie ubytków na drodze 375/1  i o usypanie poboczy  tłuczniem.  

 

- Zwróciła się o podsypanie podjazdu – odcinka drogi  gminnej koło przystanku  w 

Modlikowicach, na którym zawraca autobus.  

 

- Zapytała, jak wygląda sprawa dróg dojazdowych do pól, tj. działki  od nr 48 do 55. Dodała, że 

rozpoczynają się prace polowe, a rolnicy nie mają jak dojechać do pól.      

 

Radny Paweł Keklak: „ W celu poprawy stanu dróg w Gminie Zagrodno zwracam się z prośbą o 

wykonanie następujących prac: utwardzenie bitumiczne drogi dojazdowej do posesji nr 36a. Posesja 

ta jest usytuowana przy drodze gminnej nr 772. Odległość od posesji nr 36a do drogi wojewódzkiej 

DW 363 wynosi 100 metrów. Utwardzenie bitumiczne tej drogi  poprawi infrastrukturę drogową 

Gminy Zagrodno oraz ułatwi  codzienne życie mieszkańców tej posesji.”  

  

 

Radny Piotr Siwak: 

 

- Zwrócił się o wystąpienie do agencji Rolnej Skarbu Państwa o ogrodzenie stawu w 

Łukaszowie, ponieważ brak ogrodzenia stanowi zagrożenie szczególnie dla bawiących się małych 

dzieci.  

 

- Zapytał, czy jest gwarancja na wykonane drogi w Łukaszowie.  

 

Radny Jan Kotylak zwrócił się z apelem, do pani wójt. Poinformował, że już któryś raz z kolei  radni 

słyszą prośbę o to, żeby nie oceniać pani, pani pracowników, żeby nie krytykować, okazać zaufanie i 

wyjaśnił, że radni oczekują tego samego, bo działa w obie  strony. Powiedział, że myśli, że można by  

się powstrzymać z ocena intencji radnych, kwalifikacji, kompetencji, bo być może one są zupełnie 

inne.  Poinformował, ze ani on, ani ludzie, których zna  nie ocenia tego, co się w tej chwili dzieje w 



gminie, że jest zbyt mało czasu, żeby dokonywać negatywnych ocen przeszłości, bo to nie jest tak, że 

przedtem była czarna dziura, coś tam się działo. W odniesieniu do informacji pani wójt  o zleceniu 

audytu zewnętrznego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Zagrodnie powiedział, że można by się 

wstrzymać do czasu raportu z tego audytu  ze stwierdzeniami, że są przerosty, że są niedociągnięcia, 

że są zaniechania, bo w tej chwili to są tylko  przypuszczenia, a  szkoła działa na podstawie arkusza, 

który został zatwierdzony w ubiegłym roku i być może etatów jest za dużo, ale oceniać będzie można 

wtedy, jak będą dokumenty.  

 

Radny Bartosz Kunecki: 

 

„1. Jak długo sprawy przeniesione na stanowisko merytoryczne oczekują na rozpatrzenie? 

2. Ponawiam interpelację z dnia 7 .12.2018 r. dotyczącą remontu odcinków drogi nr 474. 

3. Ponawiam interpelacje zakupu tłucznia na drogi śródpolne. 

4. Konieczny jest tłuczeń na drodze nr 17 – jest to droga śródpolna dojazdowa do pól, mocno 

zniszczona i wyeksploatowana, wymagająca natychmiastowego utwardzenia przed rozpoczynającą 

się wiosną.” 

 

Radny Walenty Luszniewski: 

 

-    Poinformował, że radnych interesują odpowiedzi na interpelacje na piśmie, ponieważ 

społeczeństwo radnych z tego rozlicza.  Nie chce powielać interpelacji bez końca, radni nie mają 

jeszcze odpowiedzi na interpelacje złożone na I sesji.  

 

- Zwrócił się o zorganizowanie spotkania rady gminy z inspektorem nadzoru zatrudnionym do 

pilnowania interesu budowy hali sportowej, inspektorem zatrudnionym przy rozbudowie 

przedszkola, z projektantami hali sportowej i rozbudowy przedszkola, z inspektorem gminnym, który 

tym się zajmował i radcą prawnym, który prowadzi te sprawy. Wyjaśnił, że czas najwyższy powiedzieć 

głośno i wyraźnie prawdę, odnieść się do tego wszystkiego.    

 

- Zapytał, na jakim etapie jest sprawa spornej drogi we wsi Wojciechów. Stwierdził, że 

mieszkańcom – rolnikom trzeba powiedzieć, co mają zrobić, czy się ubiegać w sadzie, czy co.  

 

 

 

 

 

 


